●新加坡 THE BIBLE SOCIETY® THE BIBLE SOCIETY®



## **WORD IN ACTION**

"The cost of a Bible is equivalent to 45 eggs. But God's Word is important for everyone!" (Jan 2017 Appeal "God's Word to the Multitude")

Remember Mdm Liu Fengqin said this? Liu is a housewife from a village in Shangdong province—China, who despite her financial situation, raised funds to provide Bibles for fellow villagers. A year has passed and here's an update on what Liu had done with your generous giving towards the Bible Mission.

One Bible Society staff visited some families who have already received the Bibles from Liu. "We noticed that many people still do not

own Bibles. Her acts of service have won some beneficiaries or their family members to Christ. The church leader has given Liu the responsibility to distribute Bibles to those in need especially the old, sickly, disabled, poor, illiterate and to those who desire to read the Bible but cannot afford one. This is clearly Word in action!"

Despite the effort, there are still not enough Bibles in China. Complementing our humble appeal is the Bible Society's hong bao (red packet). It is our prayer that you may use one or more of these red packets to support the Bible Mission with your donations to the Bible Society, enabling us to continue to make God's Word a living hope for the nations (Mat 12:21).

In His grace,

Rev. Dr. Peter Poon

Director, Partnerships & Mission Development

## 真道在行动

"一本圣经的价格相当于45个鸡蛋,但上帝的话语对每个 人都很重要!"(2017年1月的呼吁"将上帝的话语传给万民")

> 还记得刘凤勤女士曾经说过以上这段话吗? 她是中国山东省某个村庄的农妇。尽管自己并不富裕,她却热心筹款,为自己村里的人提供圣经。转眼一年过去了,以下就是刘女士藉着您慷慨的奉献所进行的圣经宣教事工的最新进展。

圣经公会的一位同工拜访了曾从刘女士手中获得

圣经的一些家庭。"我们注意到仍有很多人未能拥有自己的圣经。她的服事已经让很多接受圣经的人以及他们的

家人信了基督。当地的教会领袖让刘女士负责圣经分发,特别是向那些年老的、有疾病的、残障的、穷苦的、未受过教育的,以及其他渴望读圣经却无力购买的人。这真的是真道在行动!"

**尽管我们已付出极大努力**,中国的圣 **经需求仍有很大缺口**。在我们向您诚恳呼

吁的同时, 谨附上圣经公会的红包封。我们祷告, 您会使用其中的一个或多个红包封, 通过对圣经公会慷慨的捐赠来支持圣经宣教, 使我们能够继续**让上帝的话语成为万国永活的盼望**。 (马太福音12:21)

靠主恩典

播提江

潘振江牧师/博士 伙伴与事工发展

